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BRMG.0012.79.2018/KSiB 
 

PROTOKÓŁ NR 75–9/2018 
 
Z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się 
27 sierpnia 2018 roku, a rozpoczęło się o godz. 16:00, w Sali Seana Lestera nr 
003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Na stan 7 (siedmiu) członków Komisji Strategii i Budżetu, w posiedzeniu 
uczestniczyło 7 (siedem) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych 
decyzji. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 
członków Komisji) i nr 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu, prowadzący 
obrady, otworzył 75 posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał 
zebranych i poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym 
drogą elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów własnych 
gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i 
trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków 
dochodów własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1690. 
Przedstawia: Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku 
– druk nr 1688. 
Przedstawia: Pani Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w 
Gdańsku 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej jednostce 
samorządu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej polityki kulturalnej 
Miasta – druk nr 1691+Autopoprawka. 
Przedstawia: Pani Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska 
Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. – druk nr 1717. 
Przedstawia: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym spółki InnoBaltica spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1718. 
Przedstawia: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

6. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
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jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1719.  
Przedstawia: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

7. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Port 
Czystej Energii spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku - druk nr 1720. 
Przedstawia: Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

8. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Pilotażowego programu społeczno – ekologicznego „Ekologiczna Rodzina” – 
druk nr 1716. 
Przedstawia: Pan Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

9. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie Gminie Kolbudy w latach 2017 – 2018 pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej na budowę obiektu szkolnego w 
Kowalach – druk nr 1715. 
Przedstawia: Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
 

10. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli zawarcia z Samorządem Województwa Pomorskiego umowy 
przekazania powstałej infrastruktury w ramach przedsięwzięcia pn. Budowa 
mostu zwodzonego na Wyspę Sobieszewską w ciągu drogi wojewódzkiej nr 
501 nad rzeką Martwa Wisła w Gdańsku – druk nr 1684. 
Przedstawia: Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
 

11. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska – druk nr 1722. 
Przedstawia: Skarbnik Miasta Gdańska 
            

12. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1723. 
Przedstawia: Skarbnik Miasta Gdańska 

 

Następnie przewodniczący powiedział, że do projektu uchwały druk nr 1688 
będącego w pkt 2 porządku obrad wpłynęła Autopoprawka.  
Po sporządzeniu porządku posiedzenia do Komisji został skierowany do 
zaopiniowania projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska do przeprowadzenia 
postępowania w celu wyboru firmy audytorskiej uprawnionej do badania 
sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1731. 
 
Przewodniczący zaproponował, aby projekt uchwały wprowadzić do porządku obrad 
i omówić w pkt 10A.      
 
Głosowanie za zmianą w porządku obrad:  
4 za - jednogłośnie 
 
PKT 13 w porządku posiedzenia będą sprawy wniesione, wolne wnioski, 
korespondencja. 
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Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia z przyjętymi zmianami. 
 

Głosowanie:  
4 za – jednogłośnie 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych 
na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 
sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 
własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1690. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.247.2018). 
 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: Panie 
przewodniczący, szanowni państwo, kwestia bardzo techniczna. 1 września 2018 r. 
pojawiają się nowe placówki w sieci szkół i placówek oświatowych. Tu placówki 
musiały zostać ujęte w tejże uchwale i zmieniony został załącznik do uchwały, w 
którym ten wykaz placówek jest umieszczony.  
Następnie Pan Kryger wymienił nowo powstające placówki.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1690. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Grzegorza Krygera – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1690. (Opinia nr 75-9/385-
53/2018).  
 

PUNKT – 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 roku – druk nr 1688 + 
Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.245.2018). 
 

Pani Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: 
szanowni państwo w czerwcu bieżącego roku zostało wprowadzone Rozporządzenie, 
które zmienia wysokość dofinansowania do warsztatów terapii zajęciowej. Kwota 
została zwiększona dokładnie z rocznej wysokości 15 996 zł do wysokości 16 596 zł 
co wymaga wprowadzenia poprawki w tabeli podziału środków. Jednocześnie przy 
przeliczeniu algorytmów przekazywanych środków zwiększono plan na pozostałych 
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zadaniach o 7 zł co jest przeznaczane na dofinansowanie do zaopatrzenia w 
przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. Autopoprawka dotyczy zmiany 
podziału kosztów przeznaczanych na rehabilitację zawodową. Zmniejszenia 
następują w pozycjach wydatki na instrumenty usługi rynku pracy dla osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie pozostających w zatrudnieniu z 30 
tys. do 13 tys. zł, szkolenia osób niepełnosprawnych z 20 tys. zł do 12 tys. zł, 
składki na ubezpieczenia społeczne z 10 tys. zł do 4 tys. zł. Wszystko to jest 
wynikiem mniejszego niż zakładano zainteresowania osób z niepełnosprawnościami 
szkoleniami zawodowymi. Natomiast nadwyżkę proponuje się przeznaczyć na 
dofinansowanie w postaci zwrotu kosztów wyposażenia stanowisk pracy i wzrost z 
270 tys. do 301 tys. zł. Bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie.         
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1688 + Autopoprawka. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Małgorzatę Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Rodzinie, jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 1688 + Autopoprawka. (Opinia nr 75-9/386-
54/2018).  
 

PUNKT – 3 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej jednostce 
samorządu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej polityki kulturalnej 
Miasta – druk nr 1691 + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.248.2018). 
 

Pani Katarzyna Wilewska – Kierownik Referatu Polityki Kulturalnej w Biurze 
Prezydenta ds. Kultury w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. 
Powiedziała: Zmiana dotyczy dwóch instytucji mieszczących się w Gdańsku. Jedna 
to Opera Bałtycka, gdzie zmienia się tytuł. Zamiast premiery baletowej Carmen i 
L΄Arlesienne zostanie przygotowana premiera Giselle. Druga zmiana dotyczy 
Muzeum Narodowego, a konkretnie oddziału Sztuki Współczesnej, który będzie się 
mieścił w budynku będącym własnością Gminy. Wnosimy o zwiększenie kwoty na 
remont tego budynku należący do Gminy z 500 tys. zł do 1 mln 250 tys. zł. I tu 
wyszczególnienie konkretne wszystkich prac remontowych i tego wyszczególnienia 
właśnie Autopoprawka dotyczyła i będą to konkretnie uszczelnienie piwnic w 
budynku, prace konstrukcyjne związane z przebudową stropów oraz uzupełnienie 
zadania, które wynikło z przetargu dostawa, wymiana stolarki okiennej i drzwiowej 
zewnętrznej.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jedno pytanie dotyczące właśnie, bo rozumiem, że chodzi o przeniesienie Muzeum 
Sztuki Współczesnej?  
 
Pani Katarzyna Wilewska – Kierownik Referatu Polityki Kulturalnej w Biurze 
Prezydenta ds. Kultury 
Nie przeniesienie. Nie mylimy tego co się dzieje w Pałacu Opatów. Tam jest swój 
oddział oddzielny. Natomiast na budynku Jaracza/Doki w porozumieniu między 
Samorządem Województwa Pomorskiego a nami powstaje nowy oddział, zupełnie 
nowy od podstaw.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Nie przenosimy tej części?  
 
Pani Katarzyna Wilewska – Kierownik Referatu Polityki Kulturalnej w Biurze 
Prezydenta ds. Kultury 
Niczego nie przenosimy. To będzie nowy oddział. My wnosimy budynek i czujemy 
się w obowiązku go wspierać remontowo również, bo wciąż jest nasz.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1691 + Autopoprawka. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Katarzynę Wilewską – Kierownika Referatu 
Polityki Kulturalnej w Biurze Prezydenta ds. Kultury, jednogłośnie - 6 głosami za, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1691 + 
Autopoprawka. (Opinia nr 75-9/387-55/2018). 
 

PUNKT – 4 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Spółka z o.o. – druk nr 1717. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.274.2018). 
 

Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: druk stanowi o 
dokapitalizowaniu naszej jednoosobowej spółki kwotą 23 243 000 zł i w grę wchodzi 
aport dotyczący 13 nieruchomości i 4 budynków stanowiących właśnie tą wartość. 
Nieruchomości te zasilą spółkę w celu utworzenia w obszarze przy ul. Płonie parku 
przemysłowo – technologicznego oraz powiększenie parku przy ul. Maszynowej, 
który już funkcjonuje i przestrzeń, która została spółce wprowadzona aportem 
została już w całości zagospodarowana. Jeśli są dodatkowe pytania, oczywiście jest 
pan prezes z nami.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
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Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Zarządu Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o. o. 
Jeżeli chodzi o Płonie to są to 22 ha. Nad tą lokalizacją pracujemy od ponad 2 lat. 
Rada Miasta 29 września 2016 roku wyraziła zgodę na ustanowienie tam specjalnej 
strefy ekonomicznej. Niestety do lipca tego roku ten wniosek nie został 
rozpatrzony. On został skierowany do Ministerstwa i w międzyczasie pojawiła się 
ustawa, gdzie cały kraj jest jedną strefą, czyli ustawa o wspieraniu inwestycji i 
wszystkie te wnioski stały się bezprzedmiotowe. W związku z tym stwierdziliśmy, 
że już nie ma na co czekać i zaczęliśmy przygotowywać te działki do aportu. Wiem, 
że na sesji będzie też Autopoprawka, która zwiększa przychody i wydatki po stronie 
ZDiZ-tu o kwotę 1 mln zł. To jest 1 mln zł, którą GARG zainwestuje w remont ul. 
Benzynowej. Zależy nam, żeby ten remont przeprowadzić jeszcze we wrześniu, bo 
on został zarezerwowany w naszym planie budżetowym. Te środki zostały 
zarezerwowane w planie finansowym. Przygotowaliśmy całą dokumentację dla tego 
remontu, czyli jeżeli wszystko by się dobrze zadziało to moglibyśmy za 2-3 tygodnie 
ruszyć z remontem tej ulicy.      
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Maszynowa. Co tam jeszcze włączamy do tej Maszynowej? 
 
Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Zarządu Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o. o. 
Przed wakacjami włączaliśmy taki kawałeczek przy ul. Cementowej. To było 1,5 
ha. Ale została tam taka mała działeczka, bo był tam budynek, gdzie Wydział 
Gospodarki Komunalnej, on był opustoszały, ale ni był w stanie przeprowadzić 
procedury wymeldowania osoby, która kiedyś tam była zameldowana. Ta osoba tam 
nie przebywała, ale zgodnie z przepisami nie można wprowadzać aportem 
nieruchomości formalnie zamieszkałych, czyli jeżeli jest tam ktoś zameldowany. 
Dopiero teraz po wakacjach nastąpiło formalne przeprowadzenie procedury 
wymeldowania. Kawałeczek został dołączony do tej działki. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Od której to jest strony? 
 
Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Zarządu Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o. o. 
To jest od strony GPZ-tu, czyli pomiędzy tym terenem, który został wprowadzony 
aportem przed wakacjami, a głównym punktem zasilania Energa Operator.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1717. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Iwonę Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki 
Gospodarczej, jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1717. (Opinia nr 75-9/388-56/2018). 
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PUNKT – 5 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki InnoBaltica spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1718. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.275.2018). 
 

Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: Szanowni państwo, druk 
stanowi o zmianie uchwały, która została podjęta w ubiegłym roku, a dotyczyła 
sposobu dokapitalizowania spółki na zadanie realizowane przez nią czyli 
wprowadzenie systemu biletowego jednego dla metropolii. W poprzedniej uchwale 
było przewidziane dokapitalizowanie w trzech okresach, przy czym w 2017 roku to 
co już nastąpiło to było 470 tys. zł, w 2018 r. planowano dokapitalizować spółkę 
kwotą 721 tys. zł i 2019 r. 5 mln 194 tys. zł, a w tej chwili planujemy zmianę 
dokapitalizowania spółki w 2018 i 2019 r. o kwotę 850 tys. zł, ale w ramach 
budżetu zaplanowanego, czyli w 2018 r. byśmy zwiększyli kwotę dokapitalizowania 
o 850 tys. zł, a w 2019 r. o tę samą wartość zmniejszyli dokapitalizowanie. Chodzi 
o to, że spółka przyspieszyła działania i może szybciej dokonywać pewnych 
procesów tworzenia swojego projektu na co potrzebuje pieniążki wyższe w 
bieżącym roku. Jeśli są pytania to bardzo proszę.       
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i powiedział, żeby pan prezes 
powiedział co zostanie przyspieszone i skąd planujemy te środki w budżecie tego 
roku?  
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu Innobaltica Sp. z o. o. 
Witam państwa. Dlaczego w ogóle ten temat wyszedł. Otóż myśmy podpisali w tej 
chwili umowę na finansowanie z Euroregionu finansowanie unijne tzw. programu 
pilotażowego na 3,5 mln zł i jesteśmy w trakcie podpisywania prawie 2 lata 
negocjowanej umowy z Komisją Europejską z funduszu Horyzont 2020 na 
finansowanie tras technicznych i przygotowawczych w tym projekcie. Na czym 
polega przyspieszenie? Zgodnie w pierwotnie założonym harmonogramem prace 
pilotażowe, badania dotyczące systemów łączności transmisji danych miały być 
prowadzone dopiero w przyszłym roku w okresie mniej więcej od połowy roku, 
natomiast w tej chwili już chcemy przeprowadzić, już rozpoczynamy 
przygotowanie tzw. pilotażu badawczego systemów łączności z tego względu, żeby 
do przetargu mieć już gotowe wyniki z badań transmisji systemu. W związku z 
powyższym przesunięcie na ten rok tych działań pilotażowych powoduje 
zwiększenie środków po stronie unijnej i zwiększenie środków po stronie wkładu 
krajowego, którego musimy do tych środków dołożyć. Oczywiście tutaj 
współfinansującymi jest trzech udziałowców: Miasto Gdańsk, Województwo 
Pomorskie, Miasto Gdynia. W tym samym stopniu dofinansowują czyli podnoszą 
kapitał po to, żeby sfinansować wkład krajowy. Nie wiem czy szerzej mówić na 
temat projektu?    
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Jeżeli będą pytania. Pan radny Andrzejczak.  
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Chciałbym doprecyzować z 721 do 850 czyli o 129? 
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu Innobaltica Sp. z o. o. 
721 plus 850. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
I w 2019 roku jest korekta? 
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu Innobaltica Sp. z o. o. 
Korekta o 850 tys. zł. Po prostu przyspieszenie finansowania tego projektu.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Wykorzystując obecność pana prezesa, który za strategiczny projekt odpowiada to 
czy mógłby pan krótko, syntetycznie nam powiedzieć na jakim jesteśmy etapie i 
jaka mniej więcej nam zostaje ta droga czy też to działanie przyspiesza w 
jakikolwiek sposób cały harmonogram prac?  
 
Pan Krzysztof Rudziński – Prezes Zarządu Innobaltica Sp. z o. o. 
W tej chwili na dzisiaj sytuację mamy taką, 28 września składamy wniosek do 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko o finansowanie projektu. 
Dlaczego dopiero teraz? Z prostej przyczyny. Konkurs został ogłoszony dopiero w 
lipcu, a najlepsze było to, że do lipca tego typu projektu w ogóle nie było w 
specyfikacji POIiŚ. Po wielomiesięcznych negocjacjach umieszczono te projekty, 
także umożliwiono nam startowanie o te środki. Dzięki temu my uwalniamy po 
stronie środków zarezerwowanych w ZIT-ie ok 21 mln zł, bo całość dofinansowania 
przenosimy do Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. Zresztą biorąc 
pod uwagę wielkość i rozległość projektu środki zarezerwowane w ZIT nie dałyby 
rady pokryć nawet tych kosztów. Chciałem państwu powiedzieć, że szacowana 
wartość projektu jest ok 90 mln zł, a w ZIT było ok 21 mln zł. Ale dzięki tej pracy u 
podstaw uzyskaliśmy to, że projekt wpisuje się w tej chwili w działanie 5.2 i ma 
wszystkie niezbędne atrybuty, żeby złożyć wniosek. Co potem? Potem POIiŚ 
zakłada, że umowę podpiszemy mniej więcej do czerwca przyszłego roku. Taki 
mają terminarz swój rozpisany. My chcielibyśmy przetarg na zakup tzw. aplikacji 
bilingowej ogłosić gdzieś na przełomie lutego/marca, tak, żeby wyjść na czerwiec 
już z rozstrzygniętym przetargiem, a on nie będzie prosty. W tej chwili już 
ogłosiliśmy przetarg i rozstrzygniemy to prawdopodobnie za tydzień, za dwa, bo już 
zostały złożone oferty na usługi typu chmura czyli baz danych i tam, gdzie 
posadowimy bazy danych i usługi typu wszystkie data center. W ten sposób 
rozpoczynamy wstęp pilotażu, bo pilotaż będzie polegał na umieszczeniu we 
wszystkich pojazdach a aglomeracji trójmiejskiej i w województwie pomorskim 
szczególnie Gdańsk, Gdynia, Słupsk, Starogard specjalnych oznakowani pojazdów i 
inwentaryzację tych pojazdów i tworzenie bazy danych tych pojazdów łącznie z 
architekturą umieszczonych urządzeń, a w drugim rzucie będziemy badali przez 
okres 4-8 miesięcy sprawy z transmisji danych z tych pojazdów. Chciałem zwrócić 
państwa uwagę, że ten system całkowicie działa odmiennie od dotychczas 
przyjętych systemów, bo on jest oparty o tzw. bazę danych centralną, czyli 
kasowniki w pojazdach wtedy są jedynie przekaźnikami informacji o pasażerze, 
natomiast cały system rozliczenia, bilingowania zachodzi w systemie centralnym i 
dzięki temu za pomocą jednego nośnika karty, smartfonu możemy podróżować 
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praktycznie po całym województwie, a szczególnie aglomeracji korzystając ze 
wszystkich środków komunikacji na zasadzie systemu check in, check out, czyli 
wchodzę loguję się, wychodzę wylogowuję się. To jest w ogromnym skrócie.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Czy są jakieś kolejne pytania?        
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1718. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Iwonę Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki 
Gospodarczej, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1718. (Opinia nr 75-9/389-57/2018). 
 

PUNKT – 6 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku – druk nr 1719. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.276.2018). 
 
Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: podwyższenie 
dokapitalizowania na poziomie 3 mln zł zaplanowane jest w formie gotówkowej. 
Spółka z tych środków wybuduje Centrum Pomocy Społecznej, Centrum Integracji 
Społecznej dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz swoją siedzibę, a w tej 
siedzibie także Środowiskowy Dom Samopomocy w Gdańsku. Spółka będzie miała 
środki własne na ten cel, środki pochodzące z dofinansowania z kredytu oraz te, 
które przewidujemy z tych środków z dokapitalizowania.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie, z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1719. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Iwonę Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki 
Gospodarczej, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1719. (Opinia nr 75-9/390-58/2018). 
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PUNKT – 7 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki Port Czystej 
Energii spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 
1720. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.277.2018). 
 

Pani Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: Szanowni państwo 
dokapitalizowanie to również w formie gotówkowej środki na poziomie 17 mln 700 
tys. zł. Dzisiaj spółka działa jeszcze nisko kapitałowo. Jej kapitał zakładowy to 
5000 zł, natomiast działania, które spółka już podejmuje wymagają kolejnego 
dokapitalizowania z uwagi na zaawansowane projekty i samą umowę z przyszłym 
inwestorem. Jest z nami pan prezes, więc jeśli są jakieś szczegółowe pytania to 
serdecznie zapraszamy.    
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i poprosił prezesa o 
przedstawienie działań jeżeli chodzi o przepływy finansowe, kiedy transze zaczną 
wpływać, jaki procent dokapitalizowania stanowi ten nasz w całym projekcie.  
 
Pan Grzegorz Walczukiewicz – Prezes Zarządu Port Czystej Energii Sp. z o.o.  
Spółka, tak jak pani dyrektor wspomniała, była powołana w grudniu 2016 roku. Jej 
celem jest ostateczne domknięcie systemu gospodarki odpadami przez budowę 
spalarni. W 2016 roku spółka złożyła wniosek do Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska o dotację unijną. Ten wniosek został pozytywnie oceniony. W tej chwili 
jesteśmy po podpisaniu umowy z partnerem prywatnym, które odbyło się w maju 
bieżącego roku i w tej chwili partner prywatny projektuje już naszą instalację. 
Natomiast do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska musimy złożyć ostateczne 
uaktualnienie wniosku, w którym m.in. musimy pokazać nasze możliwości 
finansowe, gdzie m. in. ta kwota 17 mln 700 tys. zł jest kwotą wkładu własnego do 
projektu. Jest to ok 5% wartości projektu. Dokapitalizowanie unijne to jest 326 mln 
zł, do tego jeszcze jest pożyczka 154 mln zł z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska. Tak jak państwo widzicie bardzo mały wkład własny potrzebny na 
uruchomienie bardzo ważnego i dużego projektu, stąd nasza prośba o 
rekomendację pozytywną tej uchwały.     
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli trzeba powiedzieć, że to jest sytuacja taka zero jedynkowa, bo ten wkład 
traktujemy jako wkład własny do projektu.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1720. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Iwonę Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki 
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Gospodarczej, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1720. (Opinia nr 75-9/391-59/2018). 

 

PUNKT – 8 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Pilotażowego programu społeczno – ekologicznego „Ekologiczna Rodzina” – druk 
nr 1716. 
 
Pan Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie było mnie na początku posiedzenia Komisji, uchwała została przez Prezydenta 
wycofana z tej sesji. Nie będzie procedowana na najbliższej sesji.  
 
W związku z powyższym przewodniczący Piotr Borawski zaproponował zmianę 
w porządku posiedzenia poprzez zdjęcie pkt 8 czyli projektu uchwały druk nr 
1716. 
 
Głosowanie: 
7 za – jednogłośnie – zmiana w porządku posiedzenia  
 

PUNKT – 9 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie Gminie Kolbudy w latach 2017 – 2018 pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej na budowę obiektu szkolnego w Kowalach – druk nr 
1715. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.272.2018). 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: Szanowni państwo, 
jeśli chodzi o kwestie budowy szkoły metropolitalnej w Kowalach to tylko 
przypomnę, że tam jest taka specyficzna struktura realizacji tego projektu jego 
finansowania, że trzy gminy pierwszy raz w Polsce budują szkołę metropolitalną. 
Natomiast jeśli chodzi o wkład finansowy to środki na ten projekt pochodzą z 
budżetu Gminy Wiejskiej Pruszcz Gdański, z budżetu Gminy Kolbudy i z budżetu 
Miasta Gdańska. Natomiast jeśli chodzi o liderowanie temu projektowi, całość tej 
operacji przeprowadza Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska. Natomiast płatników 
jest dwóch w tym projekcie Miasto Gdańsk i Gmina Kolbudy. Wynika to dokładnie z 
podziału administracyjnego. Projekt jest tak skonstruowany, że boiska leżą na 
terenie administracyjnym Gminy Miasta Gdańska, natomiast obiekty kubaturowe 
czyli budynek A dydaktyczny i budynek B Sali gimnastycznej z dodatkowymi salami 
stoją w Gminie Kolbudy i podział jest taki, że płatnik Gmina Kolbudy otrzymuje 
środki z Pruszcza w komplecie jeśli chodzi o procent swoich udziałów i tam są 
umowy dotacyjne, dokładają swoje środki. Natomiast z Gdańska dostają różnicę 
pomiędzy tym co płacimy za wydatki na terenie Gdańska, a tym, jaki jest nasz 
udział w projekcie. I dotychczasowa umowa przewidywała, ta z 30 marca 2017 r. 
bazowała na tej dotacji celowej z Gdańska dla Kolbud w wysokości 11 mln 200 tys. 
zł. Teraz wymaga to zaktualizowania, po drodze zdarzyły się aneksy, które 
pozwalały ten projekt dalej prowadzić i w efekcie powyższych zmian ostatecznie 
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do Gminy Kolbudy łącznie trafi nie 11 mln 200 tys. zł., a 12 mln 12 tys. zł. To jest 
efekt tych zmian i tej proporcji, o której mówiliśmy, stąd potrzebna jest zmiana 
umowy dotacyjnej i w efekcie powyższego taki projekt uchwały Rady Miasta 
procedujemy. Prosiłbym o akceptację i oczywiście jeśli państwo mają pytania to 
jestem do dyspozycji.        
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1715. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Marcina Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału 
Programów Rozwojowych, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 1715. (Opinia nr 75-9/392-60/2018).  

 
PUNKT – 10 

 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
zawarcia z Samorządem Województwa Pomorskiego umowy przekazania 
powstałej infrastruktury w ramach przedsięwzięcia pn. Budowa mostu 
zwodzonego na Wyspę Sobieszewską w ciągu drogi wojewódzkiej nr 501 nad 
rzeką Martwa Wisła w Gdańsku – druk nr 1684. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.241.2018). 
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: Szanowni państwo, 
budowa mostu na Wyspę Sobieszewską jedną z charakterystyk tego projektu jest 
to, że ma dwóch zarządców ta droga. Jest to droga wojewódzka nr 501, która 
bardzo obrazowo mówiąc najazd od strony lądu jest poza administracyjnymi 
granicami Miasta Gdańska, a że jest to droga wojewódzka to zarządza nią Zarząd 
Dróg Wojewódzkich czyli pan Marszałek. Już sam most i zjazd na wyspie jest w 
granicach administracyjnych Miasta Gdańska, więc zarządza nimi pan Prezydent w 
myśl ustawy o drogach i tutaj w tym projekcie, on wchodzi w taką fazę, że już 
teraz będziemy powoli przymierzali się w stronę podzielenia się tymi wszystkimi 
nakładami, czyli infrastrukturą, będziemy ją przekazywać i w związku z powyższym 
są wyodrębniane środki trwałe, które w tym projekcie będą przechodzić pod zarząd 
i na stan zarządcy drogi, jakim jest pan Marszałek. To jest jezdnia z poboczami, 
chodnik, ścieżka rowerowa, kanalizacja deszczowa, jedno ze skrzyżowań, 
przystanek komunikacji zbiorowej, odcinki zieleni. Teraz, żeby to mogło się zadziać 
jest potrzebne stosowne porozumienie samorządowe pomiędzy Prezydentem, a 
panem Marszałkiem jako zarządcą drogi, a na to jest potrzebna państwa zgoda, 
żebyśmy mogli ten projekt rozliczyć, stąd ten projekt uchwały.     
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1684. 
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USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Marcina Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału 
Programów Rozwojowych, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 1684. (Opinia nr 75-9/393-61/2018).  
 

PUNKT – 10A 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Gdańska do przeprowadzenia 
postępowania w celu wyboru firmy audytorskiej uprawnionej do badania 
sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1731. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.288.2018). 
 
Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska, w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: Szanowni państwo 
zmieniamy uchwałę Rady Miasta w związku z nowym rozporządzeniem Ministra 
Finansów i nowe rozporządzenie ukazało się we wrześniu ubiegłego roku i dotyczy 
tego roku, ponieważ doszedł nowy załącznik do bilansu, do sprawozdania 
finansowego informacja podatkowa. W związku z tym, że badanie będzie już 
obejmowało według nowych przepisów 2018 rok taką informację dodatkową 
wszystkie jednostki budżetowe i Urząd Miejski muszą sporządzić. Także to jest taka 
formalna zmiana wynikająca z przepisów. A informacja dodatkowa jest dosyć 
mocno rozbudowana. Te informacje wcześniej były gdzieś tam w uzupełniających 
informacjach, pod bilansem, w treści, a tak jest sformalizowany nowy załącznik, 
gdzie jest odnośnie środków trwałych, wieczystego użytkowania, należności 
długoterminowych, krótkoterminowych. Po prostu większy opis do pozycji w 
bilansie.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1731. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Emilię Kosińską – Zastępcę Skarbnika Miasta 
Gdańska, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
zawarty w druku nr 1731. (Opinia nr 75-9/394-62/2018).  

 
PUNKT – 11 

 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1722. 
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(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.279.2018). 
 
Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska, w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1722. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Emilię Kosińską – Zastępcę Skarbnika Miasta 
Gdańska, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
zawarty w druku nr 1722. (Opinia nr 75-9/395-63/2018).  
 

PUNKT – 12 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1723. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
30 sierpnia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.280.2018). 
 

Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska, w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała m. in.: po stronie 
dochodów następuje również zmiana. Będzie autopoprawka. Państwo ją otrzymacie 
jutro. Wydział Skarbu nie dokona zamiany nieruchomości przy ul. Mniszki i Brygidki. 
To jest zmniejszenie. Wynosi 596 240 zł. Kwota ta wynika z operatu szacunkowego 
rzeczoznawcy majątkowego. Natomiast pozostaje zamiana pomiędzy 
nieruchomościami drogowymi pomiędzy ul. Starogardzką, Leśny Potok i Łabędzia.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Czyli tej pierwszej zamiany nie będzie?  
 
Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 
Nie będzie.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Czyli tej Mniszki i Brygidki za mieszkania przy Niepołomickiej.  
 
Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 
Niw będzie. Tam są problemy jeszcze z tego co Wydział Gospodarki Komunalnej 
uzasadnia, nie są jeszcze zwolnione mieszkania, także jeszcze ten proces nie jest 
dokończony. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Rozumiem, czyli będzie autopoprawka. 
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Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 
Tak, będzie autopoprawka, będzie ona wysłana.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i powiedział, że jedyne pytania, 
które miał to dotyczyły tej zamiany nieruchomości, ale będzie autopoprawka. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Chciałbym się odnieść do tej zamiany nieruchomości przy ul. Starogardzkiej.  
 
Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 
To są drogowe.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Tu jest, że też mamy mieszkania. Czyli uzasadnienie było do tych dwóch punktów?  
 
Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 
Dokładnie, a tu jest uregulowanie stanu prawnego właśnie dróg.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli ta zamiana jest związana z tym, że w planie musimy mieć drogi publiczne? 
Jesteśmy zobowiązali do przywłaszczenia tego terenu?  
 
Pani Emilia Kosińska – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska 
Z tego co wiem to tak, ale szczegółów nie znam. Dopytam Wydział Skarbu.  
 
Następnie z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1723. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Emilię Kosińską – Zastępcę Skarbnika Miasta 
Gdańska, jednogłośnie - 7 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
zawarty w druku nr 1723. (Opinia nr 75-9/396-64/2018).  

 
 

PUNKT – 13 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Chciałbym zaproponować państwu posiedzenie Komisji na 10 września. W porządku 
obrad Komisji mielibyśmy wnioski Komisji do projektu budżetu na rok 2019. 
Mielibyśmy omówienie założeń do budżetu na rok 2019 wraz z prognozą długu i 
mielibyśmy także analizę wyników finansowych spółek za rok 2017. Moja 
propozycja szanowni państwo jest taka, żebyśmy się niestandardowo spotkali o 
godz. 16:30. Czyli zostaje 16:30. Podpisuję porządek na 10 września na 16:30. 
Korespondencja została przesłana mailowo.   
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Wobec braku dalszych spraw związanych z tym punktem Przewodniczący zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 
 

Koniec -  godz.16:50 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 

Piotr Borawski 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


